
Bestyrelsesmøde d. 22. okt. 2024 kl. 19 hos Cisse, Hørvænget 28. 

Deltagere: Lars, Cisse, Tommy, Niels, Martin, Sussie. Leila (suppleant) Keld. 

Referat 

Velkomst og introduktion til bestyrelsen for inviterede suppleanter. Herunder gennemgang af 

forretningsordenen for bestyrelsen. Oplæg ved Lars Lykkeby. 

2. Nyt fra Viceværterne. 

- Ny vicevært, Jonas, er startet i afdelingen og er i oplæring frem mod jul.  

- der er kigget på nyt dampanlæg til ukrudt, da det ikke længere er lovligt at bruge gift.  

-Der er planer om beplantning af blomster til foråret og derfor er der lavet afmærkede områder. 

- Der vil i løbet af vinteren, planlægningsmæssigt, blive fældet et antal platantræer. 

- Den lille legeplads er blevet malet i forskellige farver til glæde for afdelingens børn og gæster. 

- Der er bestilt juletræ til plænen, som bliver monteret med lys, hvilket vil blive tændt fredag før 1. advent. 

3. Nyt fra formanden. 

- Der har i afdelingen været en udfordring med utætte døre, hvor vind/vand trænger ind, når det er uvejr. 

Der er indhentet forskellige løsningsmodeller og det er enstemmigt vedtaget, at Keld ved en individuel 

vurdering, kan bruge muligheden for at blænde terrassedøren i 5- værelses lejlighederne. Denne løsning er 

administrationen bekendt. 

- Der ønskes bedre belysning på vores parkeringsplads og i den forbindelse er der eftermonteret belysning i 

form af lamper på udvalgte gavle. Det forventes at belysningen bliver yderligere forbedret, når træerne 

løbende bliver fældet. 

- Bestyrelsen beslutter at der indkøbes lyskæder til udvalgte træer i afdelingen. 

5. Nyhedsbrev/orientering?  

- Det besluttes at nyhedsbrevet udgår og al vigtigt information fremover omdeles via infosedler fra 

administrationen eller formanden adviserer akutte opståede opmærksomhedspunkter via sociale medier. 

Der er ved spørgsmål fortsat mulighed for at kontakte viceværten. 

6. Årets sidste møde. 

- Årets sidste bestyrelsesmøde bliver afholdt 10. dec. Kl. 16, hvor bestyrelsen samtidigt afholder julefrokost. 

 7. evt.  

- Der er i afdelingen blevet efterspurgt en opfølgning på beboermødets interesse for el-ladestandere og 

oplysninger om økonomien omkring en ny skraldeordning. Formanden undersøger dette med 

administrationen.  

Referatet er godkendt af bestyrelsen.  

Afdelingsformand Cisse Christiansen 


